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Reservation i Ärende “Ansökan om rivningslov för kommunhuset Lomma 34:1”

Vi inom Fokus Bjärred tycker inte det är en bra lösning att bevilja rivning av hela kommunhuset innan
man har beaktat alla aspekter.

Det framgår att tidsramarna för projektet har medfört att underlaget forcerats fram och inte följt normal
process. Förslag för detaljplan ställs ut för samråd nu 23 maj och fram till 19 juni. Varför godkänna detta
nu då man har möjlighet att tycka till om planen fram till 19 juni?

Vi anser det är viktigt att alla aspekter beaktas innan rivningslov beviljas och därmed tid ges till
förvaltningen så att erforderliga övervägande och utredningar kan genomföras. Att riva ett helt kvarter
för att bygga helt nytt känns varken miljömässigt eller kostnadsmässigt rätt.

Fokus Bjärred reserverar sig i ärendet.

Peter Holmbeck

Fokus Bjärred


